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Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Ingen bad om ordet. 

Lovforslaget 
vedtoges enstemmigt med 168 stemmer. 

Formanden: Lovforslaget vil nu blive til- 
stillet statsministeren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Tredje behandling af forslag til lov om ud- 
lån til sammenlægning, supplering samt op- 
rettelse af mindre jordbrug m. m. 

(Anden behandling af lovforslaget (nr. 21) 
findes i tidenden sp. 3906). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Ingen bad om ordet. 

Lovforslaget 
vedtoges med 93 stemmer mod 39; 35 med- 
lemmer tilkendegav, at de hverken stemte 
for eller imod. 

Formanden: Lovforslaget vil nu blive til- 
stillet statsministeren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Tredje behandling af forslag til lov om 
ændringer i lov om "U ngdommens uddannel- 
sesfondes forvaltning og virksomhed. 

(Anden behandling af lovforslaget (nr. 14) 
findes i tidenden sp. 3917). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Ingen bad om ordet. 

Lovforslaget 
vedtoges enstemmigt med 168 stemmer. 

Formanden: Lovforslaget vil nu blive til- 
stillet statsministeren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Anden behandling af forslag til lov om 
ændringer i p ostloven. 

(Første behandling af lovforslaget (nr. 98) 
findes i tidenden sp. 2836, udvalgets be- 
tænkning i tillæg B. sp. 297). 

Der var stillet 3 ændringsforslag i be- 
tænkningen. 

Uden for betænkningen var der ikke 
stillet ændringsforslag. 

Formanden: Sammen med denne sag fore- 
tages den følgende sag på dagsordenen, 
nemlig: 

Anden behandling af forslag til lov om 
ændringer i statsbaneloven. 

(Første behandling af lovforslaget (nr. 99) 
findes i tidenden sp. 2836, udvalgets be- 
tænkning i tillæg B. sp. 297). 

Der var stillet 6 ændringsforslag i be- 
tænkningen. 

Uden for betænkningen var der ikke 
stillet ændringsforslag. 

Lovforslagenes paragraffer, ændringsfor- 
slagene og spørgsmålet om lovforslagenes 
overgang til tredje behandling sattes til 
forhandling under ét. 

Kaj Rasmussen: Postlovforslaget har mel- 
lem første og anden behandling været til 
drøftelse i udvalget. Ofte har der i det høje 
ting været talt meget om rationaliseringer 
i forbindelse med postvæsenet og i forbin- 
delse med statsbanerne, og som følge heraf 
har der været samråd med den højtærede 
minister og de 2 generaldirektører om disse 
2 lovforslag. Det var efter min opfattelse 
et i meget høj grad nyttigt samråd med ud- 
veksling af særdeles værdifulde synspunkter, 
og under og ikke mindst efter samrådet må 
det stå helt klart for alle, at både vort 
postvæsen og statsbanerne er inde i en 
periode med stærk rationalisering, hvis 
hurtighed og effektivitet helt afgjort er 


